



## Protokoll styrelsemöte S15 2011-09-06

<b>Närvaro:</b>	Alexander Nässlander	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Master'D	Överphös, fr.o.m. §5.1, t.o.m. §11
	Mats Rydberg	Studierådsordförande
	Anton Martinsen	Programmästare
	Robin Ljungström	Cafémästare
	Philip Holgersson	Sexmästare, t.o.m. §11
	Gustav Orest Sällberg	Skattmästare
	Fredrik Andersson	Revisor
	Albin Rosberg	Studerådssekreterare, t.o.m. §11.1
	Cecilia Olsson	Industrimästare, fr.o.m. §7

- §1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Albin Rosberg
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- §7.1 Trainee-dagen lades till.
  - §13 flyttades till §5.1 Ekonomisk status.
  - §12 flyttades till §8.1 Utskottsrapporter.
  - §11.1 Portabelt ljudsystem lades till.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S14.
- §5.1 Ekonomisk status Gustav berättar att G4S är långsamma, men det fungerar. Det är nollning så mycket pengar rör på sig. Just nu ser det dock bra ut, men det är svårt att säga exakt.
- §6 Information från Kåren Fredrik A. hänvisar styrelsen till Kårnytt för information från Kåren.



§7 Beslutsuppföljning **Uppd. Bordershop**

Robin förklarar att det jobbas på under helgerna och att det ska försöka sättas fart nu.  
Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S22.

**Sektionssafarit**

Styrelsen kom överens om att Philip ska köpa korv som ska delas ut på safarit.  
Daniel fick ansvaret att trycka upp diverse trycksaker.  
Styrelsen **beslöt** att stryka punkten samt skapa en ny punkt 17 Utvärdering av Sektionssafari med Alexander som ansvarig och rapportering på S16.

**Styrelsetröjor**

Punkten ströks då tröjorna har inkommit som planerat.

**Vattentapp**

Punkten ströks då Philip kommit fram till att det inte är ekonomiskt hållbart att införskaffa en vattentapp.

**Städning**

Alexander rapporterar att han har skapat ett städschema som nu hänger på väggen i RåsenbaD.  
Det finns nu även en temporär cache i RåsenbaD där allt bråte som skräpar på bordet hamnar och förvaras i ungefär en vecka innan det slängs.  
Punkten ströks. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Alexander N.	Policydokument	S10 2009	S20 2011
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S22 2011
8	Carl C. A., Alexander N., Gustav S.	Larm	S02 2011	S20 2011
8.1	Peter S., Philip H. S.	Baren 2.0	S13 2011	HTM1 2011
9	Mikael R.	Interndokumentation	S05 2011	S16 2011
16	Alexander N.	Fixa SRD	S14 2011	S22 2011
17	Alexander N.	Utvärdering av Sektionssafari	S15 2011	S16 2011
18	Cecilia O.	Trainee-dagen	S15 2011	S16 2011
19	Peter S.	Soffor i iDét	S15 2011	S16 2011
20	Peter S.	Köksinventarie	S15 2011	S16 2011
21	Peter S., Gustav S.	Datorer i RåsenbaD	S15 2011	S17 2011
22	Anton M.	Bilbatteri	S15 2011	S17 2011

§7.1 Trainee-dagen Styrelsen har fått ett erbjudande om att göra reklam för Trainee-dagen för att i gengäld läggas till som samarbetspartner på deras hemsida.

Trainee-dagen handlar om att företag ska få presentera sig för studenterna.

Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 18 Trainee-dagen med Cecilia som ansvarig med rapportering på S16.

§8 Råsapanternstipendium Styrelsen **beslöt** att styrelsen ska skicka nomineringar till Alexander.

§8.1 Utskottsrapporter

**Peter**

Har tagit ner kablar och bittrat på folk som kladdar färg.

**Philip**

Har hållit i Mansgris/Dammiddag och allt gick bra. Konceptet med alkohobiljett har skrotats.

**Daniel**

Har beställt färg till Din lillasyster och gjort planscher.

**Anton**

Berättar att Data kommer iväg på Sjöslaget. Han har även kollat bussar och bryggerier till en potentiell ölresa.

**Master'D**

Har tagit hand om nollan. Han meddelar även att Nollegasquen kommer att hållas den 24:e september i Café Ester.

**Robin**

Nachos är tillbaka!

**Gustav**

Se ekonomisk status.

**Mats**

Har haft studierådsmöte där det kom en del nollor. Har



även varit på SRX-möte på Kåren och UN1-möte.

**Cecilia**

Har börjat med industrimöten.

**Alexander**

Har pratat med M-sektionen angående klottret i källaren.

- §9 Soffor i iDét Soffan vid fonden är ett problem. Styrelsen diskuterar alternativet att byta ut den mot fler studieplatser. Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 19 Soffor i iDét på beslutsuppföljningen med Peter som ansvarig och rapportering på S16.
- §10 Inventarier till köket Philip ansåg att det behövs köpas in en större pappersrulle samt bättre inplastningsplast till köket. Budgeten skulle i så fall behöva ligga på runt 1 500 kr. Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 20 Köksinventarier på beslutsuppföljningen med Peter som ansvarig och rapportering på S16.
- §11 Datorer i RåsenbaD Robin anser att det behövs investeras i bättre datorer i RåsenbaD. Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 21 Datorer i RåsenbaD på beslutsuppföljningen med Peter och Gustav som ansvariga och rapportering på S17.
- §11.1 Portabelt ljudsystem Anton förklarar att Partywagon behöver ett nytt batteri för att göra ljud ifrån sig. Styrelsen **beslöt** att budgetera 1 000 kr för ett nytt bilbatteri. Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 22 Bilbatteri på beslutsuppföljningen med Anton som ansvarig och rapportering på S17.
- §14 Meddelanden Inget sades.
- §14 Övrigt Inget sades.
- §15 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat klockan 13.14.

Vid protokollet

Justeras

Daniel Perván  
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Alexander Nässlander  
Ordförande